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Érkezett: 2015 JÓN 1 Írásbeli kérdés !

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésrő l szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Balogh Zoltán emberi erőforrások miniszterének

„Van-e akadálya annak, hogy végre az ápolási munkát méltóképpen elismerjék? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy combnyaktöréses, agyvérzéses, fél oldalára lebénult id ős felmenőjét évek óta ,
gyakorlatilag a nap 24 órájában ápoló és gondozó állampolgár nem• érti, hogy miért ne m
emelkedik az ápolási díj alapösszege, a 29 .500 forintról legalább a minimálbér szintjére é s
miért nincs lehetőség tevékenységét munkaviszonyként elismerni . Az ápolási tevékenység
olyan, napi 8 órát meghaladó permanens elfoglaltság, amely mellett minimális a lehet őség
egyéb munkaviszony létesítésére.

Kérdéseivel már évekkel ezel őtt megkereste Lázár Jánost, a Fidesz korább i
frakcióvezetőjét, sőt kapott válaszlevelet Gulyás Gergely országgy űlési képviselőtől, valamint
az Emberi Erőforrások Minisztériuma osztályvezetőjétől is. Nevezett személyek 2012-ben
érdemi válasz helyett többek között azt írták, hogy „az ellátás munkaviszonnyá tételére é s
összegének a minimálbér szintjére emelésére az ország jelen gazdasági helyzetében ninc s
lehetőség. A szociális ellátások összegének megemeléséhez gazdasági növekedésre van
szükség, melyet munkahelyteremtéssel és a munkahelyek megvédésével lehet elérni . . .” Még
azt is írták, hogy „ha az ország általános gazdasági helyzete pozitív irányba változik ,
lehetőség nyílik az ápolási díjon levők megbecsülésének nagyobb mértékben történő
kifejezésére is .”

Nos, 2015 márciusában Orbán Viktor miniszterelnök a Kereskedelmi és Iparkamara
fórumán azzal a jó hírrel állt elő , hogy tavaly 3,6 százalékkal úgy n őtt á gazdaság, hog y
közben az államadósság is 77 százalék alá csökkent. Pár hete pedig egy, a Történeti
Múzeumban rendezett konferencián a Miniszterelnök úr továbbra is azt átallotta mondani ,
hogy a gazdaság növekedik, bővül a foglalkoztatás, Magyarország ma már egy meger ősödött ,
biztos lábakon álló, EU-s összehasonlításban is jól teljesít ő ország .

Kérdezem ezért Miniszter urat !

1.

	

Számíthat-e az a sok tízezer keményen dolgozó kisember, hogy végre az ő
élethelyzetük javításával is foglalkoznak?

2.

	

Hány ápolási alapdíjért – ha kell a nap 24 órájában is - dolgozó állampolgá r
szerepel a nyilvántartásban?



3. Beváltják-e végre a gazdaság szárnyalásához kötött ígéretüket – ha Miniszterelnö k
úr valóban tényekrő l beszélt és nem sikerpropagandát folytatott -, azaz miko r
emelik meg az alapdíjat?

4. Mikor ismerik el a 24 órás készültséget igényl ő tevékenységet - ha a keményen
dolgozó kisemberek kérdéseire adott korábbi politikusi válaszok nem pusztán
elhárító kifogások voltak - tényleges munkaviszonynak ?

Megtisztelő válaszát írásban várom .

Budapest, 2015 . június 15 .
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Varju Lászl ó
Demokratikus Koalíci ó
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